

ALUNA Visionen



Das Wesen der **ALUNA** nährt und verwirklicht sich im Austausch von Licht, Liebe und Freude des Einzelnen zum Wohl der Gemeinschaft, der Erde und Allem-Was-Ist.

The essence of **ALUNA** is nourished and realized through the exchange of light, love and joy from individuals to the well-being of the community, the planet and all-that-is.



Das **ALUNA Institut für Einheitsbewusstsein** begleitet, fördert und feiert den Weg von Menschen ins EinheitsBewusstSein.

The **ALUNA Institute of Oneness** supports, encourages and celebrates the path of people into the awareness of oneness.



Der Verein **ALUNA New Era of Oneness** unterstützt und fördert die Zusammenführung und die daraus entstehenden Gemeinschaften der zum EinheitsBewusstSein erwachten Menschen auf dem Weg zur Umsetzung ihrer Vision einer neuen Welt gegenseitiger Achtung und ausgewogener Synergien mit Allem-Was-Ist.

The association **ALUNA New Era of Oneness** supports and encourages the networking and thereof following communities of into oneness awakening people on their path to realisation of their vision of a new world of mutual respect and balanced synergies with all-that-is.



Der Verein **ALUNA Council of Wisdom** fördert, bewahrt und begleitet den Spirit der ALUNA aus dem Bewusstsein der allumfassenden Weisheit.

The association **ALUNA Council of Wisdom** facilitates, concerves and supports the spirit of ALUNA in conciousness of the all-embracing wisdom.